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Centrotekstil
Vljudna in hitra postrežba je v naših trgovlnah žal precej redka, a so tned njimi svetle
izjeme

Pred dnevl me Je pot zanesla mlmo trgovlne Cen-
trotekatll na ullcl Moše Pljadeja. Večkrat grem tod
mlmo In navadno a kotlčkom očesa ošlnem izložbena
okna. Znanoje, da v tej trgovlnl prodajajo ekakluzlvne
modele oblačll In so tudl cene njlm prlmerne, kar /e
aeveda oblčafno.

Tokrat pa ao liatkl s cenami oblačll kar dvakrat, pa
tudl trlkrat prečrtanl in naplsane novet saveda za
kupca vellko boljprivlačne — cena...

Kaj je temu vzrok, mi je po-
jasnil poslovodja te trgovine,
ki je tudi obširneje predstavil
njihovo delo.

Tovariš Jurij Sajovic je
povedal, da je bila njihova po-
slovna enota zaprta kar tri
mesece (od novembra lani) za-
radi prenovitvenih del. Zato
so v času razprodaj pocenili
njihove artikle kar dvakratno,
saj je bila zaloga zaradi teh
»izgubljenih« treh mesecev
dokaj velika.

»Pa kupci - je njihovo pov-
praševanje po teh modelih na-
raslo?«

»Seveda. Cene so nizke,
kvaliteta modelov pa visoka,
kot vidite. Žal ima naša trgo-

vina precej slabo lokacijo in
tako kupci niti ne vedo, kje
kupiti modele, ki jih sicer ni
moč najti v drugih ljubljan-
skih trgovinah. Naj to ilustri-
ram s primeri: kar se tiče mo-
ške konfekcije, sodelujemo le
s tovarno Klub mode iz Za-
greba, ti pa kooperirajo s sve-
tovno znanim kreatorjem Car-
venom iz Pariza. Žensko kon-
fekcijo pa dobivamo iz Mo-
dnega salona Velenje. Tudi
ime Centrotekstilovega mo-
dnega kreatorja Aleksandra
Joksimoviča najbrž ni ne-
znano!«

»Kdo so vaše redne
stranke?«

»Zaenkrat so to ljudje z
RTV, pa iz Hermesa in podjet-
ja Intertrade - pač tisti, ki de-

lajo tu v bližini in vedo za to
trgovino. No, vse več je tudi
drugih kupcev, tistih, ki ne
želijo nositi čisto poprečnih,
običajnih in zelo razširjenih
oblačil, ki so naprodaj v osta-
lih konfekcijskih trgovinah.
Najbolj zastopani so mlajši
ljudje - od 20 pa do 35 let
starosti.

»Koliko časa je vaša trgovi-
na že na Moše Pijadeja ulici?

»Kar lepo dobo - od leta
1972. Kot vidite, je lokacija
glede na to, koliko kupci
sploh zaidejo v ta dokaj
odročni predel mesta, precej
slaba. Iz teh razlogov moramo
mi potem toliko več truda vlo-
žiti v prijeten ambient, pa v
kvalitetno, hitro postrežbo in
vljuden odnos do naših kup-
cev. V naših prostorih smo
uredili klimatske naprave, po-
tem velja omeniti glasbo, ki
precej pripomore k prijetne-
mu vzdušju, nenazadnje pa
imamo zelo mlad kader in
kupci raje zahajajo v take tr-
govine.'.. Kljub temu pa ni-
mamo toliko prometa, kot bi
si želeli, kajti ljudje niso do-
volj obveščeni. V ta namen
vsako leto namenimo dobr-

Razpored odvoza kosovnega
materiala po kralevnlh skupnostlh

Spomladanska akci ja 1980 - Sklep SML (Ur. 1. SBS š t
26/74)

OBČINACENTER Dne
KSAjdovščina 1.3.1980
KS Stara Ljubljana 3.3.1980
KS Poljane 4.3.1980
KSTabor 5.3.1980
KS Vodmat 6.3.1980
KSKolodvor 7.3.1980
KS Gradišče 8.3.1980

KS Prule io. 3.1980

Vse občane prosimo, da sortirani material odložijo do
6.00 ure zjutraj na pločnik ob cesti. Če je material na
dvorišču, mora biti dostopen vozilu, ki ga bo odvažalo.

Vsi stroški za odvoz kosovnega materiala so vklju-
čeni v ceno pdvoza hišnih smeti.

šen del denarja v reklamne
oglase na Radiu Ljubljana, pa
tudi to se mi ne zdi povsem
zadovoljiva poteza. Najbrž bi
morali reklamo razširiti, na
primer na Radio Študent ali
na Val 202... No, sicer pa ne
gre, da bi se pritoževali, le ma-
lo več strank bi si še želeli.
Naj še omenim, da navadno
tisti, ki enkrat zaidejo k nam,
potem še večkrat kupujejo
prav tu.«

Medtem je ena njihovih
prodajalk neutrudno stregla
kupcem in jim ponujala ta in
ona oblačila, jih prinašala iz
skladiščne sobe in snemala
oblačila, ki bi jih kupci želeli,
celo z izložbenih lutk... Taka
prizadevnost je v naših trgovi-
nah prava redkost in je priteg-
nila mojo pozornost. Na moje
presenečenje je odgovorila z
veselim smehom: »Delo me
veseli in čemu ne bi torej raz-
dajala sebe v takem delu, Če
mi to ni niti najmanj odveč!?«

Med pogovorom je poveda-
la, da je prišla v Ljubljano iz

Bosne in da je tu poročena.
»Sedemnajst let že živim v
Ljubljani,« je povedala, ko
sem omenil njeno dobro ob-
vladanje slovenščine. »V Cen-
trotekstilu delam sedem let in
nameravam tu kar ostati, se-
veda če bodo razmere to do-
puščale. Ko ne bom več zmo-
gla tako hitrega tempa, bom
ostala pri svojih dveh sinovih
in ju vzgajala,« se je kar na-
prej smejala in to zadnje pri-
stavila pol za šalo, pol pa re-
sno. »Veste, ni dober tisti pro-
dajalec, ki skuša v želji proda-
ti vsake vrste blago kupcu ne-
kaj vsiliti, pa s tem kupec ne
bo kasneje zadovoljen. Tako
podtikanje je meni tuje; ku-
pec naj ve, kaj bo kupil in ko-
liko je tisto blago vredno...

Sicer pa mi je moje delo v
veselje, saj je dinamično in
prav to ter nagnjenje do dela z
ljudmi me je vodilo pri izbiri
poklica.« Res so danes redki
trgovci, ki s tako vnemo
opravljajo svoje »poslanstvo«,
mar ne?

D. V.


